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Mijn naam is Manuel Janssen, ik ben 63 jaar jong en woonachtig in Born.  
Sinds maart 2016 ben ik voorzitter van de recreatieve Volleybalclub Trivoc ’75 uit Buchten. 
 
Tekst: Bert Wassenberg 

 
Vertel eens in het kort iets over de ontstaansgeschiedenis van jullie vereniging?  
Bijna 50 jaar geleden werd volleybalclub Trivoc75 opgericht op 10 augustus 1975 op initiatief 
van André Konings. Hij wilde met de veteranen van de voetbalclub in Buchten een 
trimvolleybalclub op te richten. Dit werd afgekort tot Trivoc75. De naam werd bedacht door 
de leden.  
Omdat ook in 1975 de nieuwe sporthal Het Anker officieel werd geopend door Prins Claus, 
werden vanaf dat moment ook de volleybaltrainingen in de hal gestart en huur betaald aan 
stichting Het Anker. Het was in het begin een vriendenclub die steeds groter werd maar 
zonder bestuur, H.R. en statuten. Pas op 23 september 1986 werd de volleybalclub als 
vereniging ingeschreven bij de KvK en kon er aanspraak gemaakt worden op gemeentelijke 
subsidie. 
 
Hoe moeten we ons dat voorstellen, een recreatieve volleybalclub? Geen prestatiedrang, 
geen competitie? 
Onze club heeft momenteel 30 leden. We spelen met een dames- en herenteam. Het 
damesteam van Trivoc75 speelt competitie bij de Nederlandse Volleybalbond (Nevobo) in de 
dames 1e klasse Recreanten Zuid-Limburg (DR1) en wordt wekelijks getraind onder leiding 
van Hans Spruit. Het damesteam is onlangs nog uitgebreid met enkele jeugdleden. Het gaat 
er altijd fanatiek aan toe zowel bij de uit- als thuiswedstrijden. 
Het herenteam speelt geen competitie en speelt na de warming-up van een half uur, een 
onderlinge wedstrijd. Ook hier gaat het er altijd fanatiek aan toe. De services, de set-ups en 
de smashes zijn van een prima niveau zodat we na de wedstrijd met de nodige adrenaline in 
ons lijf nog een gezellige nazit hebben in de kantine van de sporthal. 
 
Jullie hebben een bestuur van 5 leden. Dat is voldoende om deze club te kunnen leiden of 
zijn er nog bestuurlijke vacatures? 
De bestuursleden van Trivoc75 zijn heel goed op elkaar ingespeeld en we hebben maar een 
half woord nodig om elkaar te begrijpen en de juiste beslissingen te nemen. We vergaderen 
4x per jaar en onze secretaris zorgt altijd voor een keurige verslaglegging. We zijn financieel 
een gezonde vereniging met dank aan onze penningmeester en worden we geweldig 
ondersteund door alle bestuursleden indien er iets georganiseerd moet worden. Ook wordt er 
regelmatig gezorgd voor de nodige attenties voor onze leden. 
 
Welke kwaliteiten moet de voorzitter meebrengen om ook een succesvolle voorzitter te 
zijn van deze vereniging? 
Ik denk dat je alleen succesvol kunt zijn als alles op rolletjes loopt in de vereniging en je oog 
hebt voor het sociaal emotionele aspect van de leden. Niet onbelangrijk is de klik die je moet 
hebben met iedereen en vooral in het bestuur, want je doet het immers niet alleen en ik ben 
juist erg trots op onze bestuursleden. We zijn een goed team. 



Verder is het belangrijk om als voorzitter ook contacten te hebben buiten de club. Niet alleen 
met de Volleybalbond maar ook met de Gemeente, Exploitant Het Anker en de 13 
verenigingen die gebruik maken van het sportcomplex. Zo komen we regelmatig bij elkaar 
om constructief mee te denken over de renovatie en vernieuwing van het sportcomplex. 
 
Jullie jaarlijkse Trivoc75 familiedag is het hoogtepunt van het jaar? Wordt deze druk 
bezocht en is er voldoende inspiratie om telkens wat nieuws aan te bieden? 
Het is elk jaar weer een verassing voor de leden welke activiteit wordt georganiseerd tijdens 
de Trivoc75 familiedag. Het organisatieteam wordt elk jaar opnieuw tijdens de 
jaarvergadering samengesteld. Ze kiezen zelf een leuke activiteit voor alle leden met 
aanhang. Dit jaar werd een autopuzzeltocht georganiseerd in Zuid-Limburg met als afsluiting 
een BBQ. Blijkbaar hebben we veel puzzeltalent in onze club gezien de hoge einduitslag van 
de puzzelrit. 
 
Als je eens wil proberen, kun je vrijblijvend 2 maanden meetrainen. Wat houdt die 
vrijblijvendheid in en hoe werkt het? 
Als je interesse hebt om eens een balletje te slaan, ben je van harte welkom om op 
woensdagavond vrijblijvend 2 maanden mee te trainen alvorens lid te worden. 
Meestal is na enkele trainingen al duidelijk of er een klik is. Het is niet alleen het 
volleybalspelletje wat ons bij elkaar brengt maar zeker ook het samen plezier hebben en de 
fijne sfeer in de club waar je graag bij wil horen. Ik zou zeggen, probeer het gewoon eens… 
Voor meer informatie en aanmelding kun je terecht op www.trivoc75.nl 
 
Jullie hebben een opmerkelijke sponsorpagina op jullie website. Kun je uitleggen hoe die 
tot stand is gekomen en wat de effecten zijn? 
Jazeker, we maken momenteel gebruik van 3 sponsoren: 

- Ria Joosten Catering & Evenementen uit Neer 
- Boscafé Busjop uit Heythuysen 
- Query Solutions uit Sittard 

De eerste 2 sponsoren hebben er voor gezorgd dat het damesteam in een nieuw teamshirt is 
gestoken. De 3e sponsor heeft voor onze club de website gebouwd en ondersteund waar dit 
nodig is. Uiteraard zijn er goede relaties met onze sponsoren die onze club een warm hart 
toedragen. Er kan overigens ook gebruik gemaakt worden van sponsorkliks om onze club 
financieel te ondersteunen. 
 
Gebruiken jullie social media? Zo ja, welke en met welk doel? Werkt het? 
We gebruiken alleen onze Trivoc75.nl website waar we via Google regelmatig op gevonden 
worden. Hiermee proberen we onze club te promoten. Verder zijn we ook dit jaar 
aangesloten bij Soeple, het sportplatform van Sittard-Geleen. Het is een initiatief van 
Ecsplore en biedt toegang voor alle bewoners tot sport en beweging in onze gemeente.  
Voor meer informatie: www.soeple.nl 
 
De gemeente Sittard-Geleen koopt het sportcomplex Het Anker waar jullie actief zijn. Zijn 
er consequenties voor jullie? 
We zijn uiteraard zeer blij dat de kogel eindelijk door de kerk is en we de zekerheid hebben 
gekregen dat alle verenigingen ook na 31 december 2024 gebruik kunnen maken van het 
sportcomplex Het Anker in Buchten. 
Na de aankoop gaan we samen met de gemeente in overleg over onze wensen en invulling 
t.b.v. de nieuwe sporthal die naast de huidige gebouwd zal worden. We gaan ervan uit dat 

http://www.trivoc75.nl/
http://www.soeple.nl/


de gemeente er alles aan zal doen om de nieuwbouw en herinrichting van het sportcomplex 
op niet al te lange termijn te realiseren.  
 
Jullie doen regelmatig een oproep voor meer leden/versterking? Heeft dat voldoende 
effect? 
De geplaatste oproepen hebben nog weinig effect gesorteerd. We zijn op dit moment nog op 
zoek naar nieuwe leden voor versterking van ons herenteam op onze vaste trainingsavond op 
woensdag van 19.30 – 21.00 uur. Het is handig om enige volleybalervaring te hebben. Het 
herenteam speelt geen competitie en er worden dan ook geen harde eisen gesteld. Dus, als je 
zin en tijd hebt om weer eens recreatief te volleyballen, ben je van harte welkom.  
 

Is er nog iets dat je kwijt wil en dat niet gevraagd is? 
Volleybalclub Trivoc75 bestaat volgend jaar in augustus 50 jaar. Een jubileum waar we als 
club uiteraard bij stil willen staan. Waarschijnlijk komen we in aanmerking voor de 
Koninklijke erepenning. We gaan er in ieder geval een speciaal jaar van maken met diverse 
feestelijke activiteiten. Ik ben supertrots dat ik van deze fijne volleybalvereniging voorzitter 
mag zijn.  
 
 


